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Protokół Nr XXXV 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

27 maja 2021 roku, godz. 14:00 

w trybie zdalnym  
 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecni: radny Mirosław Sieniakowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady 

prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka. Posiedzenie odbyło się  

w trybie zdalnym poprzez wideokonferencję. W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni dyrektorzy  

i naczelnicy. 

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

Na wstępie Przewodnicząca Urszula Baraniecka poinformowała, że w dniu 8 maja odszedł do 

wieczności śp. Zdzisław Flis – radny, członek Zarządu Powiatu w Kętrzynie, strażak Ochotniczej Straży 

Pożarnej i społecznik, człowiek ciepły, szlachetny i nasz kolega. W związku z tym Przewodnicząca 

poprosiła o uczczenie pamięci zmarłego minutą ciszy i skinieniem głowy.  

 

 

O godz. 14:00 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XXXV sesję Rady Powiatu  

w VI kadencji, stwierdziła prawomocność obrad i powitała zebranych radnych.   

 

Ad. pkt  2 

PRZYJĘCIE ŚLUBOWANIA NA RADNEGO RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z postanowieniem Komisarza 

Wyborczego w Olsztynie, ze względu na wygaszenie mandatu Zdzisława Andrzeja Flisa   do Rady 

Powiatu wstępuje Pan Leszek Marek Szewczuk. Przewodnicząca dodała, że za chwilę odczyta rotę 

ślubowania. Przewodnicząca powiedziała, że zgodnie z trybem określonym w § 7 ust. 3 i 4 Statutu 

Powiatu Kętrzyńskiego prosi Pana Leszka Marka Szewczuka o powstanie i złożenie ślubowania poprzez  

wypowiedzenia słowa „ŚLUBUJĘ”, przy czym radny, według własnej woli, może dodać zdanie „TAK MI 

DOPOMÓŻ BÓG”. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała rotę ślubowania, po czym Pan Leszek Marek Szewczuk 

wypowiedział słowa „ŚLUBUJĘ, TAK MI DOPOMÓŻ BÓG.” 

 

 Po złożonym ślubowaniu radny Leszek Marek Szewczuk powiedział, że jest mu bardzo miło,  

iż został zaproszony i przyjęty do grona radnych Rady Powiatu i postara się uczciwie pełnić mandat 

radnego. 
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Ad. pkt  3 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie ślubowania na radnego Rady Powiatu w Kętrzynie. 

3. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

4. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 

6.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

9. Analiza utrzymania dróg powiatowych w zakresie remontów i inwestycji. 

10. Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Powiatu Kętrzyńskiego  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2020. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr XXXIV/286/2021 w sprawie wysokości środków finansowych na Budżet 

Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok; 

b) zmieniająca Uchwałę nr XXIX/247/2020 z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie   delegowania 

radnych Rady Powiatu Kętrzyńskiego w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 

c) wyrażenia zgody na  przekazanie w formie darowizny na rzecz Gminy Srokowo  nieruchomości  

niezabudowanych stanowiących własność  Powiatu Kętrzyńskiego; 

d) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 

kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie; 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035; 

f) zmian w budżecie powiatu na rok 2021.  

12. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Powiatu w dniu 29 kwietnia 2021 r. 

13. Zamknięcie XXXV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

Ad. pkt  4 

 SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania.  

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 29 kwietnia 

2021 r. do 27 maja 2021 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. Starosta poinformował, że w tym czasie Zarząd Powiatu obradował  

na 4 posiedzeniach. 

Następnie Starosta powiedział, że odejście śp. Zdzisława Flisa, który był członkiem Zarządu 

Powiatu było bardzo smutną wiadomością. Starosta dodał, że Zdzisław Flis rzetelnie i uczciwie 

wykonywał mandat radnego oraz bardzo intensywnie włączał się w pracę Zarządu. Starosta powiedział, 

że jest to ogromna strata. 
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Starosta poinformował, że przy rozpatrywaniu projektów uchwał zgłosi dwie autopoprawki – 

do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2035 oraz zmian w budżecie powiatu  

na rok 2021.  

 

Ad. pkt 5 

  ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

  

 Radny Piotr Soćko powiedział, że w punkcie dotyczącym Wydziału Oświaty i Zdrowia znalazła 

się  informacja o zapoznaniu się Zarządu ze sprawozdaniem z funkcjonowania Powiatowego Punktu 

Szczepień oraz liczbie wykonanych szczepień. Radny poprosił o przedstawienie takich informacji 

również na sesji, ponieważ na pewno wielu mieszkańców interesuje funkcjonowanie punktu szczepień.  

 

Ad. pkt 6 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że powszechny punkt szczepień zaczął funkcjonować 

z początkiem maja  i zlokalizowany jest w hali widowiskowo – sportowej przy ul. Kazimierza Wielkiego 

12 A. Starosta powiedział, że jest to projekt zrealizowany wspólnie z Miastem Kętrzyn, które 

udostępniło lokal oraz Szpitalem Powiatowym w Kętrzynie, który jest odpowiedzialny za obsługę 

medyczną punktu, a Powiat Kętrzyński koordynuje miejsca noclegowe dla studentów skierowanych 

przez Wojewodę do pracy w punkcie szczepień. Starosta dodał, że na dzień27 maja 2021 r. 

zaszczepiono 3 200 osób.  

 

 

Ad. pkt 7 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła na piśmie 

żadna interpelacja ani zapytanie. Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chce zgłosić interpelację lub 

zapytanie.  

 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad. 

 

 

Ad. pkt 8 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad.  

 

 

Ad. pkt  9 

ANALIZA UTRZYMANIA DRÓG POWIATOWYCH W ZAKRESIE REMONTÓW  

I INWESTYCJI 

 

 Przewodnicząca poinformowała,  że temat był obszernie omawiany podczas posiedzenia 

Komisji Budżetu, a ponadto radni otrzymali sprawozdanie wraz z materiałami sesyjnymi. 

Przewodnicząca poprosiła dyrektora Marcina Kołtonowskiego o krótką informację na temat wniosków 

wynikających z analizy.  
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 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Marcin Kołtonowski zwrócił uwagę na konieczność 

rozwoju Zarządu Dróg Powiatowych poprzez zakup sprzętu i sukcesywne wzmacnianie zespołu 

operacyjnego. Dyrektor powiedział również o możliwych ścieżkach rozwoju. Dyrektor powiedział, że są 

dwa wnioski – jeden z nich jest taki, że przy celowanych i szerokoobszarowych remontach  

i przebudowach realizowanych przez Powiat w wymiarze inwestycyjnym Zarząd Dróg Powiatowych 

dostrzega możliwość relokacji części środków z technologii mniej trwałych jak grys i emulsja, na rzecz 

technologii bardziej trwałych, ponieważ duże projekty realizowane przez Powiat zazębiają się z małymi 

remontami wykonywanymi przez Zarząd Dróg Powiatowych w Kętrzynie. Dyrektor dodał, że obecny 

rok pod względem kosztownej zimy nie zagrozi zakresowi remontów ale przełoży się na jakość 

utrzymania. Dyrektor powiedział, że biorąc pod uwagę, iż Zarząd Dróg Powiatowych zakupił nowy 

ciągnik z osprzętem będzie starał się wykonać prace własnym sumptem.  

 

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał, z jakiej firmy zamawiane są sadzonki lipy i dębu, czy firma 

jest wybierana w przetargu. 

 Dyrektor poinformował, że firma wybierana jest w postępowaniu, gdzie każda firma składając 

ofertę, ma szansę wygrać konkurs. 

 Starosta Michał Kochanowski przypomniał o kryteriach przyświecających przy wyborze zadań 

inwestycyjnych i są to przede wszystkim możliwości pozyskania środków zewnętrznych, posiadanie 

aktualnych dokumentacji technicznych, obiektywna ocena natężenia ruchu na danych odcinkach oraz 

uchwała mówiąca o planie rozwoju sieci dróg powiatowych. Starosta powiedział, że w planie rozwoju 

sieci dróg powiatowych zawarte są bardzo istotne informacje o potrzebie najpilniejszych interwencji na 

konkretnych odcinkach. Starosta dodał, że w ostatnich latach zostało zrealizowanych bardzo dużo 

inwestycji i niektóre punkty planu się zdezaktualizowały, więc dojdzie do aktualizacji planu. 

  

 

Ad. pkt  10 

PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA Z REALIZACJI PROGRAMU WSPÓŁPRACY POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO  

Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI W ROKU 2020 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała, że informacja została przesłana radnym wraz  

z materiałami sesyjnymi (zał. nr 3). Przewodnicząca zapytała, czy radni chcieliby zgłosić pytania lub 

uwagi do sprawozdania.  

 

 Starosta Michał Kochanowski zwrócił uwagę, że kwota wydatkowana na współpracę  

z organizacjami pozarządowymi stanowi 50 % planowanych środków, ponieważ 2020 rok był 

szczególny i ze względu na pandemię wiele zaplanowanych przez organizacje uroczystości  

i wydarzeń nie odbyło się. Starosta dodał, że Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrywał wnioski 

organizacji pozarządowych o zmianę terminu realizacji zadania. 

 

Ad. pkt 11 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia,  
a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad XXXV sesji Rady Powiatu uchwał  
w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr XXXIV/286/2021 w sprawie wysokości środków finansowych  
na Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
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projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/286/2021 w sprawie wysokości środków finansowych na 
Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok, który został podjęty  głosami 18 „za” i nosi 
numer XXXV/293/2021 (zał. nr 4).  

 

b) zmieniająca Uchwałę nr XXIX/247/2020 z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie   
delegowania radnych Rady Powiatu Kętrzyńskiego w skład Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały nie był opiniowany  
na posiedzeniach komisji ze względu na charakter personalny. Przewodnicząca dodała, że projekt 
uchwały został przygotowany z uwagi na konieczność uzupełnienia składu Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku. Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatur do składu komisji. 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa i Porządku spotyka się 
przynajmniej raz w kwartale i na pewno takie posiedzenie odbędzie się w czerwcu dlatego projekt 
uchwały został wprowadzony do porządku dzisiejszej sesji. Następnie Starosta zgłosił kandydaturę 
radnego Bartosza Jana Walewskiego i powiedział, że jest to już doświadczony samorządowiec, dobrze  
i wszechstronnie wykształcony, który zna problematykę, którą zajmuje się Komisja Bezpieczeństwa  
i Porządku.  

 Radny Bartosz Jan Walewski wyraził zgodę na kandydowanie do składu komisji.  

 Innych kandydatur nie zgłoszono. Przewodnicząca zamknęła listę kandydatur. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że została zgłoszona tylko jedna kandydatura  
i zapytała czy radni nie zgłaszają sprzeciwu aby poddać pod głosowanie projekt uchwały wraz  
z kandydaturą radnego Bartosza Jana Walewskiego.  

Radni nie zgłosili sprzeciwu.  
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

zmieniający Uchwałę nr XXIX/247/2020 z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie   delegowania radnych 
Rady Powiatu Kętrzyńskiego w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XXXV/294/2021 (zał. nr 5).  

 

c) wyrażenia zgody na  przekazanie w formie darowizny na rzecz Gminy Srokowo  
nieruchomości niezabudowanych stanowiących własność  Powiatu Kętrzyńskiego 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na  przekazanie w formie darowizny na rzecz Gminy Srokowo  
nieruchomości niezabudowanych stanowiących własność  Powiatu Kętrzyńskiego, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XXXV/295/2021 (zał. nr 6). 

 

 

 d) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie  
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na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie, który został podjęty głosami 
17 „za” oraz 1 „przeciw”  i nosi numer XXXV/296/2021 (zał. nr 7).  

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie  
na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu do projektu uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035  
i przedstawił zawarte w niej zmiany: 

1) Decyzją Nr FK 99/2021 z dnia 24.05.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył plan 
dotacji celowej dla Powiatu o kwotę 129 188 zł, z przeznaczeniem na wypłatę odszkodowania 
uprawnionym członkom rodziny zmarłego strażaka Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Kętrzynie 

Zw. D. 754; 75411; § 2110 – 129 188 zł 

Zw. W.                      § 4180 – 129 188 zł 

 

2)  Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 95/2021 z dnia 24.05.2021 r. zwiększono 
plan dotacji celowej dla Powiatu o kwotę 12 861 zł. Powyższe środki przeznaczone są na 
wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe. Zadanie 
realizowane przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Kętrzynie (12 732,39 zł) oraz 
Starostwo Powiatowe – obsługa zadania (128,61 zł) 

Zw. D.  801; 80153; § 2110 – 12 862 zł 

Zw. W.                       § 4210 –      129 zł 

                                   § 4240 – 12 733 zł   
 

 Przewodnicząca zapytała radnych, czy ktoś zgłasza sprzeciw aby poddać pod głosowanie 
projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 Radni nie zgłosili sprzeciwu.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 
– 2035 wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
XXXV/297/2021 (zał. nr 8).  

 

f) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie  
na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu do projektu uchwały  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021 i przedstawił zawarte w niej zmiany: 
 

1) Decyzją Nr FK 99/2021 z dnia 24.05.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył plan 
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dotacji celowej dla Powiatu o kwotę 129 188 zł, z przeznaczeniem na wypłatę odszkodowania 
uprawnionym członkom rodziny zmarłego strażaka Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Kętrzynie 

Zw. D. 754; 75411; § 2110 – 129 188 zł 

Zw. W.                      § 4180 – 129 188 zł 

 

2) Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 95/2021 z dnia 24.05.2021 r. zwiększono 
plan dotacji celowej dla Powiatu o kwotę 12 861 zł. Powyższe środki przeznaczone są na 
wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe. Zadanie 
realizowane przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Kętrzynie (12 732,39 zł) oraz 
Starostwo Powiatowe – obsługa zadania (128,61 zł) 

Zw. D.  801; 80153; § 2110 – 12 862 zł 

Zw. W.                       § 4210 –      129 zł 

                                   § 4240 – 12 733 zł   
 
Obrady opuścił radny Zbigniew Olenkowicz. 
 

Przewodnicząca zapytała radnych, czy ktoś zgłasza sprzeciw aby poddać pod głosowanie 
projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

   
 Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021 wraz z autopoprawką, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XXXV/298/2021 (zał. nr 9).  
 

 

Ad. pkt 12 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt protokołu został przesłany radnym w wersji 

elektronicznej i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić poprawki. 

Radni nie zgłosili poprawek do protokołu.  

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

 XXXIV sesji Rady Powiatu w dniu 29 kwietnia 2021 r. – przyjęty  jednogłośnie głosami  

16 „za”. 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że dzień 27 maja został uchwalony przez sejm jako 

Dzień Samorządu Terytorialnego  jako upamiętnienie pierwszych wyborów samorządowych. 

Przewodnicząca z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego wszystkim osobom, które współtworzą 

samorząd, pracowały i pracują na rzecz naszej małej ojczyzny złożyła najserdeczniejsze życzenia 

zdrowia, wszelkiej pomyślności w życiu osobistym i zawodowym oraz podziękowała za pracę, ciekawe 

pomysły, śmiałe decyzje dla dobra mieszkańców. Przewodnicząca wyraziła nadzieję na realizację 

wszystkich planów, za które największą nagrodą będzie zadowolenie mieszkańców.  

Starosta Michał Kochanowski dołączył się do życzeń złożonych przez Przewodniczącą  

i powiedział, że restytucja samorządu terytorialnego po 1990 r. uznaje za najważniejszych i najlepszych 

decyzji w najnowszej historii Polski. Starosta życzył wszystkiego dobrego oraz dalszego funkcjonowania  

w samorządzie powiatowym. 
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Ad. pkt 13 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XXXIV sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 15:00. 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu 
w Kętrzynie 

 
/-/  Urszula Baraniecka 


